	U.S. ARMY CORPS OF ENGINEERS, GULF REGION DIVISION                    SAFETY INSPECTION

Construction and Field Sites - General Requirements 
الجيش الامريكي- فيلق المهندسين / قسم منطقة الخليج 

تفتيش السلامة 

متطلبات العمل- في مواقع العمل والانشاءات
	Date:التاريخ                                        

	Contractor or Office:                                                المقاول:                       
	Contract or Activity:  رقم المقاولة:                                                                       

	Inspected By:توقيع الفاحص:                                                           
	Site Inspector's Signature: توقيع مفتش السلامة:                                                     

	NOTE:   Safety and Health Requirements Manual (EM385-1-1 (Nov 03)) References   in   Parentheses.
 دليل السلامة والصحة المهنية- المصدر ( تشرين الثاني 2003   (EM385-1-1    
	Yes
نعم
	No  كلا
	N/A

	1. Has on-site inspector reviewed EM 385-1-1?
1. هل مفتش السلامة قد راجع دليل السلامة ؟      
	
	
	

	2. Have all Policy Statements with endorsements been accepted and posted on site? (Appendix A)
2. هل لائحة السلامة والصحة المهنية المصدقة مقبولة ومنشورة في موقع العمل ؟ 
	
	
	

	3. Has an official safety and health bulletin board been erected? (01.A.06) 
3. هل توجد لوحة اعلانات السلامة والصحة المهنية في الموقع ؟  
	
	
	

	     Does the official safety and health bulletin board contain the following as a minimum:
هل تحتوي لوحة السلامة والصحة المهنية على المعلومات التالية على الأقل:

	a. The approved Accident Prevention Plan (with updates)? (mounted on or adjacent to) (01.A.06.c)
أ- خطة الوقاية من الحوادث (محدثة) ؟ (على اللوحة أو الى جانبها) 
	
	
	

	b. Map denoting the route to nearest emergency care facility? (01.C.06.a)
ب- خارطة توضح الطريق الى معدات السلامة والأطفاء ووسائل الطوارىء في الموقع ؟ 
	
	
	

	c. Emergency phone numbers? (01.C.06.b)
ت – ارقام هواتف الطوارئ (الحريق- الأسعاف)؟ 
	
	
	

	d. Copy of current activity hazard analysis/analyses (AHA) (mounted on or adjacent to) (01.A.06.d)
ث- نسخة من تحليل مخاطر الأعمال الخاصة (على اللوحة او الى جانبها) ؟ 
	
	
	

	
	
	
	

	e. Deficiency tracking log (mounted on, adjacent to, or location identified for viewing) (01.A.06.f)
ج- قائمة نواقص السلامة، الظروف الغير آمنة والتي تتطلب التصحيح في مواقع العمل ؟  
	
	
	

	f. Safety and Health promotional posters? (01.A.06.g)
ح- أعلانات التشجيع على ممارسة السلامة والصحة المهنية ؟ 
	
	
	

	g. Date of last lost workday injury? (01.A.06.h)
خ- أخر حادث في الموقع (حادث أيام ضائعة) ؟ 
	
	
	

	h. OSHA Poster? (01.A.06.i)
ف- ملصقات جمعية السلامة والصحة المهنية الأمريكية ؟ 
	
	
	

	4. Has an activity hazard analysis (AHA) been completed, using the format specified in EM-385-1-1, for each type of work involving a hazardous activity? (01.A.13)
4- هل تم الأنجاز الكامل لورقة تحليل مخاطر العمل لكل نوع من أنواع الأعمال ذات الخطورة الخاصة في مواقع العمل ؟ 
	
	
	

	a. Have all AHA's been submitted to, and accepted by, the Government Designated Authority (GDA)? (01.A.13.b)
أ- هل أوراق تحليل المخاطر أعلاه مقبولة من قبل الجهة الحكومية المخولة ؟ 
	
	
	

	b. For hazardous activities requiring designation of a competent/qualified person (i.e. scaffolding, trenching, shoring, fall protection, and others specified, is the name(s) of the competent person listed in the AHA for the activity and has their competency been documented? (01.A.13.c) 
ب- يتطلب التحليل لكل عمل ذات مخاطر خاصة شخص كفوء له مؤهلات تؤهله للتحليل (السقالات، الحفر، حماية الحفر من الأنهيار، الوقاية من السقوط، واي عمل ذات مخاطر خاصة. 
	
	
	

	c. Are AHA's reviewed and modified as necessary to address changing conditions, operations or change of competent/qualified person(s)? (01.A.13.d)
ت- هل تحليل المخاطر اعلاه تمَّ تحديثها من قبل الشخص الكفوء (المختص) ؟ 
	
	
	

	5 Are daily safety inspections conducted and documented in the QA log? (01.A.12.b)
5- هل تفتيش السلامة العامة يجري يومياً وموثق حسب قائمة (كشوفات) السيطرة النوعية؟ 
	
	
	

	a. Has the contractor established a safety and occupational health deficiency tracking system to monitor the status of deficiencies in chronological order? (01.A.12.d)
أ- هل لدى المقاول نظام تسجيل النواقص والأعمال والمظاهر الغير آمنة في الموقع للسيطرة على تصحيحها وفق جدول زمني ؟ 
	
	
	

	     b.  Does the deficiency tracking log identify the following: 
ب- هل قوائم وكشوفات متابعة تصحيح الأخطاء تتضمن ما يلي:
         (1) Date deficiency identified?
1- تاريخ أكتشاف الخطأ ؟
         (2) Description of deficiency?
2- وصف الخطأ أو العارض أو الغير آمن ؟ 
         (3) Name of person(s) responsible for correcting deficiency?
3- اسم الشخص المسؤول عن تصحيح الخطأ؟  
         (4) Projected resolution date?
4- التاريخ المتوقع لتصحيح الخطأ أو العارض؟
         (5) Date actually resolved? (01.A.12.d.(1)-(5))
5- التاريخ الفعلي لتصحيح الخطأ أو العارض ؟
	
	
	

	     c. Is the deficiency tracking log updated daily? (01.A.12.d)
ت- هل يتم تحديث قائمة كشف الأعمال والمظاهر الغير آمنة يومياً؟
	
	
	

	     d. Are equipment inspection checklists on hand and completed for all machinery and mechanized equipment used on site? (01.A.12) (16.A.)
ث- هل توجد قائمة السلامة للكشف على المعدات والأجهزة المتوفرة في مواقع العمل ؟
	
	
	

	6.  Are safety meeting held weekly and documented? (01.B.05.a)
6- هل يتم أنعقاد اجتماع السلامة اسبوعياً ويتم توثيقه ؟
	
	
	

	     a. Are documents showing safety training/DDC/new employee indoctrination on site? (01.B.05.b)
أ- هل يتضمن تقرير الأجتماع ممارسات التدريب على السلامة (دي دي سي) وتدريب الموظفين الجدد على السلامة (أعادة التدريب للموظفين القدامى) ؟ 
	
	
	

	     b. Is the Government Designated Authority (GDA) advised of all safety training in advance and invited to attend? (01.B.05.c)
ب- هل ممثلي الحكومة على علم بهذهِ التدريبات مسبقاً وهل يحضروها؟
	
	
	

	     c. Is safety training conducted by qualified personnel? (01.B.01)
ث- هل يتم التدريب من قبل أشخاص مؤهلين ؟
	
	
	

	7. If the contractor employs non-English speaking workers, is at least one person fluent in the language(s) spoken and English, on site when work is being performed and at training sessions, to translate as needed? (01.A.05)
7- هل يوجد مترجم مختص يتولى ترجمة المحاضرات واللقاءات للذين لا يعرفون اللغة الانكليزية أثناء التدريب ؟ 
	
	
	

	8.  Is the designated site safety and health officer (SSHO) on site during all work hours? (01.A.17) 
8- هل يوجد ممثل للسلامة والصحة المهنية في موقع العمل بشكل مستمر؟ 
	
	
	

	     a. Has the designated SSHO completed, as a minimum, the 10-hour OSHA Construction safety class or equivalent course within the last three (3) years? (01.A.17)
أ- هل شخص السلامة المؤهل حائز على دورة 10 ساعات ( اوشا) أو ما يعادلها خلال الثلاث السنوات الأخيرة؟
	
	
	

	     b. Has the SSHO been delegated appropriate authority to implement and enforce the contractor's APP? (01.A.17)
ب- هل شخص السلامة المؤهل مخولاً لتنفيذ ومراقبة خطة الوقاية من الحوادث التابعة للمقاول؟  
	
	
	

	     c. Does the SSHO hold sub-contractors accountable for compliance with the APP and the requirements of EM-385-1-1? ((01.A.18)
ت- هل شخص السلامة المؤهل في موقع العمل يتولى (يعمل على) تحميل المقاول الثانوي المسؤولية والأمتثال الى خطة الوقاية من الحوادث ومتطلبات السلامة المذكورة في دليل السلامة ئي أم-385- 1-1 ؟  
	
	
	

	9.  Are all occupational injuries/illnesses reported, recorded and analyzed?  (01.D.01)
9- هل ان جميع الحوادث و الاصابات المهنية تمَّ التبليغ عنها وتسجيلها وتحليلها ؟ 
	
	
	

	     a. Does the person responsible for reporting injuries/occupational illnesses report such to the on-site government representative within 24 hrs.  (01.D.01.b.)
أ- هل  الشخص المسؤول عن التبليغ في موقع العمل قد بلغَ ممثل الحكومة عن الحادث خلال 24 ساعة ؟
	
	
	

	     b.  Are all injuries involving fatality, permanent total or partial disability, hospitalization of three or more, or involving property damage of $200,000 or more reported to the on-site government representative immediately upon first knowledge? (01.D.02)
ب- هل كل حوادث الموت أو العجز الكلي أو الجزئي أو المعالجة في المستشفى أكثر من ثلاثة أيام او خسارة في الممتلكات لأكثر من  200,000$  قد تمَّ تبليغها الى ممثل الحكومة فوراً للأطلاع عليها ؟ 
	
	
	

	     c. Are daily records maintained for all first-aid treatments not otherwise reportable (i.e. self treatment by use of first-aid kits, treatment at dispensaries, etc)? (01.D.04)
ت – هل هناك سجل يومي للمعالجة بالأسعافات الأولية ( العلاج بواسطة مواد صناديق الأسعافات الأولية) أو من خلال المستوصفات ؟  
	
	
	

	d. Are all accident/illness exposure/experience records to include those of the prime contractor and all subcontractors? (01.D.05.a)
ت- هل جميع الحوادث والأصابات المهنية مسجلة بحيث تشمل المقاول الرئيسي والثانوي ؟ 
	
	
	

	e. Are employee exposure monitoring and health hazard assessment records maintained? (01.D.05.b)
ث- هل هناك إدامة وحفظ لنتائج ودراسات تحليل المخاطر الصحية ومراقبتها في مواقع العمل؟
	
	
	


	NOTE:   Safety and Health Requirements Manual (EM385-1-1) References   in   Parentheses.
دليل السلامة والصحة المهنية- المصدر (EM380-1-1) 
	Yes
نعم 
	No
كلا
	N/A

	10. Has a hazard communications program been implemented in writing? (01.B.06)
10- هل هناك برنامج شامل للتعريف بالمخاطر في مواقع العمل؟
	
	
	

	     a. Does the written hazard communication program address:
أ- هل البرنامج يغطي الفقرات التالية :
         (1) Training?
1- التدريب ؟
         (2) Labeling?
2- ملصقات التعريف بالمواد ومخاطرها ؟
         (3) Current inventory of hazardous materials on site?
3- جرد حالي بالمواد الخطرة في مواقع العمل؟ 
         (4) Location and use of Material Safety Data Sheets (MSDSs)? (01.B.06.a)
4- مكان و استخدام صحائف معطيات السلامة للمواد الكيمياوية الخطرة ؟ 
	
	
	

	     b. When new hazardous substances are brought onto the job site, are all employees potentially exposed to the substance advised of the information in the MSDS for the substance? (01.B.06.b)
ب- عندما يتمُ أحضار مواد كيمياوية خطرة الى مواقع العمل، هل يتمُ أخبار العاملين بماهية المواد ومخاطرها حسب صحائف معطيات السلامة للمواد الملازمة لها؟
	
	
	

	     c. Are copies of the MSDSs maintained in the inventory and available to all potentially exposed employees? (01.B.06.c)
ت- هل صحائف معطيات السلامة للمواد الكيمياوية محفوظة مع المواد ومتوفرة تحت اليد لكل العاملين الذين يتعرضون لهذهِ المواد؟
	
	
	

	     d. Is a site map (showing the storage location of all inventoried hazardous substances) attached to the inventory for emergency response purposes? (01.B.06.c)
ث- هل خارطة الموقع تعين نقاط خزن المواد الخطرة والخارطة محفوظة مع جرد المواد لأغراض الطوارىء؟
	
	
	

	11. Is the safety and health program, documents, warning signs, tags and other safety information prepared in English and the language of non-English speaking workers? (01.A.04)
11- هل برنامج الصحة والسلامة المهنية، وثائقها، علامات السلامة التحذيرية، وكل ما يدعو المستخدم للتحذير قد صممت بالعربية والأنكليزية للمستخدمين؟ 
	
	
	

	12.  Are drug free workplace requirements enforced? (01.C.02
12- هل متطلبات خلو موقع العمل من المواد المخدرة والضارة بالصحة مُنفذة بدقة ؟ 
	
	
	

	13.  Are operators of equipment and/or vehicles able to read and understand signs, signals, and operating instructions for the equipment/vehicle used? (01.C.03)
13- هل ان مشغلي المعدات او المركبات قادرين على قراةء وفهم العلامات , الاشارات , وارشادات تشغيل المعدات والمركبات المستخدمة؟ 
	
	
	

	14.  Are operators of equipment such as hoisting equipment and draglines, mobile construction equipment, electrical power systems, hydraulically operated equipment, powered vessels, and boats authorized to operate such equipment in excess of 12 hours of duty time in any 24-hour period, including time worked at other locations/occupations? (01.C.04.a)
14- هل ان مشغلي المعدات مثل معدات السحب والرفع، معدات الانشاءالثقيلة، منظومات الطاقة الكهربائية، معدات التشغيل الهيدروليكي، اوعية الضغط العالي، قوارب ذات محركات، مرخصين لتشغيل المعدات على مدار 12 من وقت العمل وفي اي وقت ضمن فترة 24 ساعة عمل، ومن ضمنها وقت العمل في المواقع الاخرى ؟ 
	
	
	

	15.  Are operators of motor vehicles, while on duty, permitted to operate such vehicles for a continuous period of more than 10 hours in any 24-hour period or after being in a duty status for more than 12-hours in any 24-hour period? (01.C.04.b)
15- هل ان مشغلي المركبات اثناء الواجب مرخصين لتشغيل المركبات لفترة مستمرة أكثر من 10 ساعات خلال أي فترةعمل 24 ساعة أو بعد ما كان في الواجب لأكثر من 12 ساعة خلال أي فترة 24 ساعةعمل ؟ 
	
	
	

	16. Are two current first aid/CPR cardholders on site, (03.A.02)
16- هل المسؤولين عن  الاسعافات الاولية وأعمال الأنعاش الذاتي للقلب الموجودين في مواقع العمل لديهم بطاقات التدريب؟
	
	
	

	17. Are approved First-Aid kits on site? (03.A)
17- هل صندوق  الاسعافات الاولية مموجود في مواقع العمل (مواد الأسعافات الأولية المناسبة) ؟ 
	
	
	

	18. Is there a Hazard Chemical Inventory and MSDS on site? (01.A.06) (a) (b) (c)
18- هل هناك صحائف معطيات السلامة للمواد الكيمياوية أو المواد الخطرة وجرد لهذهِ المواد في مواقع العمل ؟ 
	
	
	

	REMARKS:
الملاحظات :
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